
Protokoll  Fotö  Öråd  2019-08-29  
	  

  

  
  
Närvarande:  Magnus  J,  Johan  S,  Bert  C,  Bengt  E,  Johannes  H,  Amanda  J,  Camilla  R,  
Annika  J,  Elisabeth  A,  Sigbritt  O.  
  
  
1.   Ordföranden  öppnade  mötet  och  hälsade  deltagarna  välkomna.  Ett  särskilt  välkomnande  

fick  Johannes  Holm  som  representant  för  Hamnföreningen  och  ersättare  för  Holger  J.  
  

2.   Johan  och  Bengt  valdes  till  justeringsmän.  
  

3.   Ordföranden  har  fått  en  förfrågan  från  en  22-årig  Fotö-bo  som  gärna  vill  vara  medlem  av  
Örådet.  Styrelsen  beslutade  att  bifalla  önskemålet.  
  

4.   Parkskötseln  under  sommaren  har  varit  utmärkt  och  avtalen  om  gräsklippning  respektive  
underhåll  har  uppfyllts  och  ersättning  kan  utbetalas.  Lite  blomsterlökar  köps  in  och  
planteras  under  hösten.  
  

5.   Utvärdering  av  den  digitala  utmärkningen  av  gångstråk  på  Tån  har  inte  kunnat  göras.  
Skyltning  saknas  och  vi  undersöker  varför.  Frågan  bordläggs  till  nästa  möte.  
  

6.   Då  Örådet  inte  fått  in  underlag  för  bidrag  till  eventuell  fortsättning  att  utveckla  simboden  
bordläggs  frågan  tills  vidare.  
  

7.   Verksamhetsaktiviteter  2019  

•   Arbetet  med  informationsblad  till  nyinflyttade  på  Fotö  bordläggs  till  nästa  möte.  

•   Utsiktsplats  på  vattentornet.  Tidplan  presenteras  på  nästa  möte.  

•   Örådet  kan  ansöka  om  LONA-bidrag  för  röjning  av  dammar.  Enligt  markägaren  
kommunen  betecknas  marken  som  naturområde  klass  3,  vilket  är  fördelaktigt  ur  
bidragssynpunkt.  På  Hönö  har  röjning  skett  till  en  kostnad  av  140.000  kr  där  man  fått  
LONA-bidrag  med  50%  och  därtill  har  kommunen  skjutit  till  pengar.  Vi  låter  
entreprenören  komma  med  ett  kostnadsförslag.  Sista  datum  för  bidragsansökan  är  den  
1  dec  2019.  

•   Hembygdsinventering  av  hus  och  båtar  startar  med  att  initiativtagarna  gör  en  tidplan  
och  skissar  på  en  arbetsplan  till  nästa  möte.  

  
8.   Information  från  föreningarna:  

•   Hamnföreningen  diskuterar  röd/grön-skyltning  i  gästhamnen.  

•   Sion  hade  kanothajk  för  30  ungdomar  förra  helgen,  kommande  helg  väntar  
gemenskapsläger,  barngrupperna  startar  5  sept.  

•   FGIF,  inget  särskilt  att  rapportera.  

•   Skolan  har  fått  en  ny  rektor  (vikarie).  Vi  kollar  om  han  kan  utse  någon  att  representera  
skolan  i  Örådet.  

•   Magnus  uppmanade  representanterna  att  från  föreningarna  framföra  både  synpunkter  
och  önskemål  till  Örådet.  



  
9.   Fråga  att  förmedla  till  kommunen  inför  nästa  gemensamma  örådsmöte  den  10  

september:  
  
”Behandlingshem  på  Fotö?  Vi  i  Fotö  Öråd  är  oroade  över  LP-stiftelsens  planer  på  
behandlingshem  för  papperslösa  heroinmissbrukare  från  Nordafrika  och  Afghanistan  på  
Risö.  Dessa  ungdomar  ska  flyttas  från  Nordstan  i  Göteborg  till  Risö.  Fotö  Öråd  säger  
absolut  nej  till  planerna.  
  
Vi  undrar  om  ovanstående  fråga  i  någon  form  har  varit  uppe  till  diskussion  i  kommunen  
och  om  Socialnämnden  har  haft  uppe  ärendet.  I  så  fall,  hur  har  kommunen  hanterat  
ärendet  och  varför  har  inte  Fotö  Öråd  informerats?”  
  
Frågan  mejlas  även  till  representant  för  Risö-gruppen.  
  

10.  Nästa  möte:  torsdagen  den  3  oktober  kl  19.00  i  truckgaraget.  
  
  
  
Vid  pennan  
  
Sigbritt  Oskarsson  
  
  
Justeras  
  
Johan  S      Bengt  E  
  
  


